

 **CBC MUSIC** PRESENTS / PRÉSENTE LE

**POLARIS  
MUSIC  
PRIZE™**

**PRIX DE  
MUSIQUE  
POLARIS™**

**2019**

SUPPORTED BY / SUPPORTÉ PAR

**FACTOR** Canada

 **ONTARIO  
CREATES** | **ONTARIO  
CRÉATIF**

 **SLAIGHT  
MUSIC**



## Discover Stingray Music's Two Polaris 2019-Themed Channels

Stingray has launched two Polaris 2019-themed channels.

Stingray Music have supported many Polaris nominees past and present throughout the years through their [Stingray Rising Stars](#) program. Now Stingray's expert music curators have created two separate Polaris-themed listening channels in advance of the Polaris Gala, being held Sept. 16 at The Carlu in Toronto, Ontario. Stingray Music can be [downloaded for free](#) so Polaris followers can enjoy the [Polaris 2019: Long List Nominees](#) & [Polaris 2006-2019: Shortlist Nominees](#) channels.

Stingray Music has also helped out with recent Polaris projects like the Polaris Collaborations Sessions, which have featured the likes of The Weather Station and Jennifer Castle teaming up to create a split seven-inch single, and past winners Buffy Sainte-Marie and Tanya Tagaq coming together to record the song "You Got To Run (Spirit Of The Wind)" and its accompanying remix version by A Tribe Called Red.

The Polaris Music Prize goes to the best Canadian album of the year based on artistic merit without regard to genre, sales history or label affiliation. The 2019 winner of the prize will be determined at the Polaris Gala.

The prize is determined by a Grand Jury of 11 music media professionals drawn from the greater Polaris jury pool of 199 writers, editors, broadcasters, DJs and personalities from across the country.

The past winners of the Prize are: Jeremy Dutcher (2018), Lido Pimienta (2017), Kaytranada (2016), Buffy Sainte-Marie (2015), Tanya Tagaq (2014), Godspeed You! Black Emperor (2013), Feist (2012), Arcade Fire (2011), Karkwa (2010), Fucked Up (2009), Caribou (2008), Patrick Watson (2007) and Final Fantasy / Owen Pallett (2006).



**DOWNLOAD THE FREE  
STINGRAY MUSIC APP**

Download on the  **App Store** | GET IT ON  **Google Play**

[stingray.com/polaris](http://stingray.com/polaris)

 **STINGRAY  
MUSIC**

# Découvrez les deux chaînes de Stingray Music consacrées au Polaris 2019

Stingray a lancé deux chaînes consacrées au Polaris 2019.

Stingray Music soutient depuis longtemps les nommés du Prix de musique Polaris, anciens et actuels, par le biais de son programme [Les Prix Étoiles Stingray](#). Les programmeurs musicaux experts de Stingray ont maintenant créé deux chaînes consacrées au Polaris en préparation du gala Polaris, qui se tiendra le 16 septembre au Carlu à Toronto, en Ontario. [L'application](#) de Stingray Music peut être téléchargée gratuitement pour que les adeptes du Prix de musique Polaris puissent profiter des nouvelles chaînes [Polaris 2019: Les nommés de longue liste](#) et [Polaris 2006-2019: Les nommés de la courte liste](#).

Stingray Music a également contribué aux récents projets du Polaris tels que les Sessions de collaboration du Polaris qui, dans le passé, ont réuni des artistes comme The Weather Station et Jennifer Castle pour créer un vinyle 7", ainsi que les anciennes lauréates Buffy Sainte-Marie et Tanya Tagaq pour enregistrer ensemble « You Got To Run (Spirit Of The Wind) » et le remix signé A Tribe Called Red qui l'accompagne.

Le Prix de musique Polaris est décerné au meilleur album canadien de l'année, jugé uniquement sur le mérite artistique, sans aucune considération pour le genre musical ou les ventes d'albums. Le gagnant du prix 2019 sera déterminé lors du gala Polaris.

Le prix est déterminé par un grand jury formé de 11 professionnels des médias couvrant la musique. Ces derniers ont été choisis à partir du bassin de jurés composés de 199 journalistes, éditeurs, animateurs, DJs et personnalités publiques provenant des quatre coins du Canada.

Les gagnants antérieurs sont Jeremy Dutcher (2018), Lido Pimienta (2017), Kaytranada (2016), Buffy Sainte-Marie (2015), Tanya Tagaq (2014), Godspeed You! Black Emperor (2013), Feist (2012), Arcade Fire (2011), Karkwa (2010), Fucked Up (2009), Caribou (2008), Patrick Watson (2007) et Final Fantasy / Owen Pallett (2006).



Nous reconnaissons l'appui financier de FACTOR, du gouvernement du Canada par l'entremise du ministère du Patrimoine canadien (Fonds de la musique du Canada) et des radiodiffuseurs privés du Canada.

Nous reconnaissons l'appui continu de Ontario Créatif envers le Prix de musique Polaris.

We acknowledge the financial support of FACTOR, the Government of Canada through the Department of Canadian Heritage (Canada Music Fund) and of Canada's Private Radio Broadcasters.

We acknowledge Ontario Creates for their continued support of the Polaris Music Prize.

---